
Generalforsamling i Vigen Vejlaug 22. maj 2023 

Dagsorden 
1. Valg af dirigent og referent

2. Beretning fra bestyrelsen om vejlaugets virksomhed i det forløbne år

3. Gennemgang af områdets nuværende tilstand og påbud fra Københavns 

Kommune

4. Fremlæggelse af regnskab og budget til godkendelse

5. Forslag fra bestyrelsen

6. Forslag fra medlemmerne (skal indsendes pr. e-mail til bestyrelsen senest 

14 dage (d. 8. maj) før generalforsamling)

7. Godkendelse af vedligeholdelsesplan, medlemskontingent og 

budgetforslag for næste år

8. Valg af medlemmer til bestyrelsen (ny kasserer)

9. Valg af ny formand (ny formand)

10. Valg af revisor

11. Evt.


Deltagende bestyrelsesmedlemmer 
• Henriette Holst Nerrild - Engblommevej 38

• Troels Qvist - Ved Vigen 4

• Ninna Johannesen – Ved Vigen 8

• Claus Sønderskov – Ved Vigen 16

• Per Andersen (Kasserer) – Ved Vigen 3

• Jens Ulrik Lange (Formand) – Rørmosevej 13 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Emnerne på dagsordenen blev behandlet som følger:


1. Valg af dirigent og referent 
• Dirigent: Troels Quist

• Referent: Ninna Johannesen


2. Beretning fra bestyrelsen om vejlaugets virksomhed i det 
forløbne år 

• Påmindelse: Tag kontakt til vejlsuget, hvis der er noget, der trænger til 
reperation på dit vejstykke. 


• Formanden har udsendt året beretning på mail og har ikke yderligere 
uddybning


• Projekt på Engblommevej:  
Meget tæt på at skulle gå i gang med projektet omkring udretning af vejens 
hældning på Engblommevej 


• Projekt ved stikvejen på Engblommevej:  
Der er blevet lagt nye, ekstra stærke kørerbanefliser på fortovsstykket og ny 
asfalt på begge sider af stikvejen ved Engblommevej. Fliserne er beskadiget, 
fordi skraldebilerne kører ind over fortovet for at kunne komme ned og tømme 
skraldespande på stikvejen. Det gør de fordi, der ofte holder biler parkeret 
overfor stikvejen, der holder i vejen for skraldebilen. Det vil blive undersøgt, om 
vi kan få malet en gul stribe på fortorvet overfor stikvejen, så der fremover ikke 
vil være biler parkeret her og vi kan passe bedre på vores fortorv.


• Forskønnelsesudvalget: 
Der har været en landskabsarkitekt involveret, som ikke mente projektet var 
muligt indenfor budgettet. Udvalget vil nu forsøge at få en “second opinion”. 
Spørgsmål: Skulle der være fartdæmpning inkluderet i forskønnelsen? 
Svar: Det blev ikke til noget alligevel og sidste år blev den idé droppet på 
generalforsamling. Problemet er blevet mindre med biler, der kører hurtigt på 
Rørmosevej.


• Udskiftning af betalingsservice: 
Bestyrelsen ønsker at spare penge på betalingsservice ved at oprette 
abonnementsbetaling på MobilePay i stedet. De fremmødte medlemmer har 
alle MobilePay og bestyrelsen går derfor videre med forslaget. 

• Input fra medlem:  
Grene fra atelier-husene skygger for udsyn, når man kører ud til Grønnemose 
Allé fra Engblommevej. 

• (Boganbefaling fra andet medlem: “Børnene i kunstner byen”, der beskriver 

nogle børns opvækst i atelierhusene)


3. Gennemgang af områdets nuværende tilstand og påbud fra 
Københavns Kommune


• Ingen påbud fra kommunen. 

• Områdets tilstand er generel god. Årlig gennemgang med bestyrelsen og 

sommetier også med hjælp fra tidligere bestyrelsesformand. 

• Der er pt et enkelt udestående med en manglende rist til hjørnet Engblommevej 

/ Ved Vigen. Der står nu en kegle og venter på at blive udskiftet med en rist. 
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4. Fremlæggelse af regnskab og budget til godkendelse 
• Vi har haft kontingentindbetalling på 91.000 fordi vi ikk har fået alle nyindflyttere 

med, men vi regner med at de kommer.

• Et medlem foreslår, at vi kan indføre et klistermærke til postkassen for 

medlemmer: “jeg er med i vejlauget :)”, der måske kan være med til at skaffe 
flere medlemmer til vejlauget. Bestyrelsen vil gå videre med forslaget.


• Udgifter har været virka det samme som førhen. 

• Asfaltarbejde først blevet budgetførst nu

• Oprensning har været lidt dyrere

• Snerydning cirka det samme

• Landskabsarkitekt 4000

• Overskud: 27.800

• Vi har 390.000 kr. opsparet, som vi meget gerne vil bruge. 200.000 af dem er 

afsat til vejarbejdet på Engblommevej.

• Vejlauget er gået lidt ind i de sociale initiativer i området. Indtil det kan køre af 

sig selv, har vi tilbudt at betale leje af lokale. Det blev accepteret ved sidste 
generalforsamling


• Budgettet blev godkendt


5. Forslag fra bestyrelsen 
• Ingen forslag.


6. Forslag medlemmerne 
• Ingen forslag.


7. Godkendelse af vedligeholdelsesplan, medlemskontingent og 
budgetforslag for næste år 

• Ingen nye, større projekter planlagt.

• Der er enkelte fliser rundt omkring, der trænger til udskiftning.s


8. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
• Per og Jens Ulrik forlader bestyrelsen

• I vedtægterne står der, at vi skal være 6 medlemmer i bestyrelsen og banken 

skal godkende formand og kasserer

• Vi skal I dag vælge 2 nye medlemmer og vi kan evt. vælge formand og kasserer 

på et bestyrelsesmøde senere hen. 

• Jens Ulrik har noteret, hvad der skal der ligger i formandskabet. 

• Vedtægterne siger, at generalforsamlingen skal vælge formanden.

• Der er ikke nogen, der stiller op

• Bestyrelsen må ud og værge to nye medlemmer


9. Valg af ny formand 
• Udskydes til vi har fuldtalligt antal medlemmer
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10. Valg af revisor 
• Henrik fortsætter


11.Evt. 
• Nyt fra grundejerforeningen: 

Der sker store sager i Grundejerforeningen! På Rørmosevej kører der på alle 
parcellerne et vejudlægsareal, så vejen i princippet kan udvides med flere spor. 
Det betyder, at man må ikke opsætte drivhuse, skure mm. på flere af grundene 
og at der i nogle tilfælde kan bygges 50% mindre, end der normalt er tilladt på 
en grund. Vejudlægsreglerne er fra 1920 og har mistet deres retskræft fordi de 
aldrig har været benyttet.  
Opfordring fra grundejerforeningens formand: Gå ind og læs på hjemmesiden! 
Emdrup grundejerforening har desuden indkøbt både “Rent vand i mosen” og 
“Børnene i kunstner byen” de kan lånes hos formanden; Lennart Frandsen, 
Rørmosevej 17.


• Reklame for vejarrangement: 
Festuvalget har fundet dato og sted. 26. August - reservér datoen! Der kommer 
invitation. Idéen er, at det skal være på Engblommestikvejen. Indtilvidere er 
ingen imod. 
Familiearrangment 15-17 (kaffe/kage-arrangment) her efter spisning og hygge 
kl 18.30-22.30. 


• Den lokale inspirationsgruppe: 
Der er sendt referat ud med en masse gode forslag til, hvad man kunne lave i 
fællesskab.


Således opfattet den 22. maj 2023





Ninna Johannsen, referent





Troels Quist, dirigent

/4 4


